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Interpelacje i zapytania radnych 

Radny GRZEGORZ SIWEK 

Panowie Burmistrzowie, Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado i Goście, chciałem zadać

jedno  pytanie  odnośnie  osiedla  śródmieście  a  konkretnie  umiejscowionej  tam  ulicy

Jaśminowej,  która nie weszła do planu budżetowego. Nie pytam o ulicę Partyzancką, bo

jestem spokojny ponieważ już widziałem, że jest ujęta w tegorocznym planie budżetowym.

Ujęta do remontu oczywiście więc już jestem spokojny. A jeśli chodzi o ul. Jaśminową, czy

będzie  ewentualnie  możliwość  z  innych  kosztów  i  z  innych  kwot  usytuowanie  tam

ewentualnie nawierzchni?

BURMISTRZ

Jeśli chodzi o Panią radną Grabek, Pan radny Siwek, kwestia tych nowych zadań. No one

muszą być wpisane, bo ja nie jestem w stanie odpowiedzieć, kiedy będzie zbudowana ulica

Andersa, jak nie mam jej w budżecie. No więc to jest nasza wspólna troska, żeby wpierw ująć

w budżecie, a potem ustalać terminy.


